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Měsíční glosování

PŘÁNÍ K NOVÉMU ROKU 2024. Co by Jihlavanům popřáli studenti Matyáš Misař (vlevo) a Bronislav Másilko bruslící na 
nové umělé ledové ploše u Brány Matky Boží? Oba se shodli: „Aby byli všichni zdraví, měli se dobře a nikomu se nestalo nic 
zlého.“   Foto: Petr Klukan

� Chodit ve sněhové či rampou-
chové kalamitě po chodníku ve 
Znojemské ulici od náměstí k Ci-
typarku je opravdu o život. A zase si 
vybavím březen roku 1992, kdy byl 
na radnici zavolán předseda priva-
tizační komise Josef Novotný, aby 
vysvětlil, proč při privatizaci domů 
nepřihlédl k připomínkám města 
(které chtělo koupit dům na Zno-
jemské ulici právě kvůli uzoučkému 
a nebezpečnému chodníku). Pan 
Novotný to bral jako ztrátu času a 
na vše odpovídal: „Nepamatuji se“, 
nebo „Nevím“. 

� Ta ledová plocha u Brány Mat-
ky Boží, i když je umělá, je oprav-
du povedená. Zpočátku se o ní moc 
nevědělo, a tak byla vhodná i pro 
maminky s malými dětmi, které 
potřebují abnormálně hlídat.

� Nejkrásnější vánoční výzdobu 
na Vysočině prý mají v Třebíči, to 
se tvrdí už několik let. Že ale nikdo 
není doma prorokem, je poznat 
z posledního jednání třebíčského 
zastupitelstva, kdy jeden ze zastu-
pitelů prohlásil, že je město Třebíč 
výzdobou zaneplešené.  

� A zůstaňme ještě v Třebíči. Její 
starosta Pavel Pacal se jal v souvis-
losti s vánoční výzdobou vypočí-
távat, kolik které město na ni vyna-
ložilo peněz: Třebíč 2,5 milionu 
korun, Jihlava 8 milionů korun…  

� Beseda převážně seniorů s pri-
mátorem Petrem Ryškou (viz str. 4) 
byla přínosná. Primátor se z ničeho 
nevyvlékal, i když  padaly nepříjem-
né otázky. Holt, když je někdo star-
ší, už se nemusí ničeho bát. To zní 
jako pěkné předsevzetí do nového 
roku: Nebát se!


